

# 7天5晚 韩国冬天滑雪之旅



## 第一天： 亚庇 ✈️ 仁川 - 韩国

聚集于亚庇国际机场，由本社专业领队协助安排办理登机手续，乘搭指定航班前往韩国仁川国际机场。

## 第二天： 仁川 🚗 雪岳山 (午/晚) 度假村：SORAK DAMYUNG RESORT or similar

抵达时，有专业当地导游迎接，前往有名的【青瓦台】是位于景福宫北侧的韩国总统府及【景福宫】，是朝鲜(1392~1910)建国初期建造的第一座宫殿，迄今已有600年的历史。前往【雪岳山国家公园】。山峰直插云霄、溪谷流水叮当水的雪岳山是韩国最有名的国立公园！在此参观【青桐佛像及新兴寺】，称为统一大佛，历经11年完成，是世界上规模最大的青铜佛像，其高达14.6米。座台上有祈祷统一的16座罗汉像，雕刻精致。【大埔鱼市场】

## 第三天： 雪岳山 🚗 水源 (早/午/晚) 酒店：COOP HOTEL or similar

早餐后，开始您的雪山之旅。【滑雪玩乐】(自费滑雪用具，滑雪衣服50美金)是深受韩国及东南亚旅客欢迎的冬季运动，您尝试一下前所未有的滑雪之。续往前往冬季恋歌拍摄地【南怡岛】一座位於北汉江上游，面积约14万坪的小岛。这里宽阔的草地和楸树林道相得益彰，相映成趣。在码头坐船五分钟，穿過楸树林道，来到韩剧中广受欢迎人门欢迎的「爱情小路」的杉木林道。【摘草莓水果】最受欢迎冬天限定行程，让我们带你品尝韩国又大又香的草莓。

## 第四天： 水源 🚗 首尔 (早/x/晚) 酒店：LOISIR HOTEL or similar

早餐后，前往【爱宝乐园】。在这里可以坐上吉普车与野生动物们亲密接触、去以世界各国主要城市为主题打造的环集市购买可爱伴手礼、如果胆子够大，你还可以去欧洲冒险乐园内坐云霄飞车及T-Express等惊险刺激的游乐项目。续往晚餐后入住酒店。【首尔拌饭秀】利用Beatbox口技与人声伴奏完成整部剧的音效表现，搞笑、美声、舞蹈连发，没有乐器、没有对白，却给你意想不到的官感满足。

## 第五天： 首尔 (早/午/晚) 酒店：LOISIR HOTEL or similar

早餐后，前往【人参专卖店】【化妆品免税店】【免税店】和【韩国益肝宝专卖店】。  
最后，前往【弘大艺术街】自由购物！买买买！

## 第六天： 首尔 (早/x/x) 酒店：LOISIR HOTEL or similar

早餐后，全天自由活动

## 第七天： 首尔 ✈️ 亚庇 (早/午/x) HOME SWEET HOME

早餐后，【南山公园情人锁】来自星星的你浪漫拍摄地点及客人也可以自费登【N首尔塔】。【韩国文化体验】，有专人解说然后可以一起亲手做【紫菜包饭DIY】；之后可以随意穿着喜欢的【传统韩服】在古色古香优美的场景下拍照留念充分的显现出韩国传统文化的精髓。逛逛再前往最后一站，【韩国土产店】。然后，前往仁川国际机场收拾心情返回亚比。愿您有个愉快的旅程。

## EVERLAND / WINTER - SKI / BIBAP SHOW / STRAWBERRY FARM

### DAY 1: Kota Kinabalu ✈️ Incheon - Korea

Assembled at Kota Kinabalu International Airport, tour leader will assist the check in procedure and take the designated flight to Incheon International Airport.

### DAY 2: Incheon 🚗 Mount Sorak (L/D)

Upon arrival, greet with professional tour guide.  
《Gyeong Bok Gung Palace》is arguably the most beautiful, and remains the largest of all five palaces. 《Blue House》 is the executive office and official residence of the South Korean head of state, the president of the Republic of Korea which located at the capital city of Seoul. Proceed to 《Mt.Sorak》 Mt.Sorak which also named as **Seoraksan**; is the third highest mountain in the Taebak Mountain range in the Gangwon Province in eastern South Korea. , proceed to 《Seoraksan National Park》. It's a mountain with the snow which would not melt for a long time keeping the rocks in a permanent state of white. Visit 《Sinheungsa》 is a head temple of the Jogye Order of Korean. 《Daepo Harbor Fish Market》  
**Resort : Damyung Resort or similar class**

### DAY 3: Sorak 🚗 Suwon (B/L/D)

After breakfast Proceed and enjoy a whole day fun, thrills & spills of 《Skiing & Snow》 (excluded Ski Equipment and Ski Clothes 50USD) experience at one of the famous Ski Resort in South Korea. Continue to one of the most famous Korean drama WINTER SONATA at 《Nami Island》 one of the most famous Korean drama WINTER SONATA, enjoys the beautiful & romantic scenery. 《Strawberry Farm Picking》 Enjoy the seasonal strawberry picking at Strawberry farm. It will be a lovely experience in nature with yummy strawberries!  
**Resort : Coop Hotel or similar class**

### DAY 4: Suwon 🚗 Seoul (B/x/D)

After breakfast, proceed to Korea's must-go destination 《Everland Amusement Theme Park》 - South Korea's largest theme park. After an amazing photoshoot and fun activities. 《BIBAP Show》 As a nonverbal performance, the actors mimic the sound of making bibimbap with beat-boxing and a cappella, demonstration of motions through b-boying, and acrobatics and martial arts.  
**Hotel : Loisir Hotel or similar class**

### DAY 5: Seoul (B/L/D)


Breakfast, visit world famous at 《Korea Ginseng Outlet》, 《Yi Gan Bo Outlet》, 《Cosmetic Outlet》 & 《Duty-Free Shop》. Proceed to 《HongDae Art Street》 which you can shop shop & shop!  
**Hotel : Loisir Hotel or similar class**

### DAY 6: Seoul (B/x/x)

Free & Easy **Hotel : Loisir Hotel or similar class**

### DAY 7: Seoul ✈️ Kota Kinabalu (B/L/x)

After breakfast, proceed to 《Korea Cultural Centre》 which you can on hand made DIY Korean Gimbap & Korean Costume; where we can making, tasting & dressed up in traditional Korean Costume & photo sections for sweet memories home. 《Namsan Park Lover Locks》, the trees of love a romantic shooting place and may observatory at **N Seoul Tower** at own expenses. Check in Hotel after dinner. Transfer to 《Local Product Shop》 for your last shopping then proceed to Incheon International Airport and back to home sweet home. Wishing you have a nice journey.

	Day 1	CHECK IN		
	Day 2	RS 512	BKI - ICN	0130 : 0730
	Day 7	RS 511	ICN - BKI	2000 : 0020+1



TOUR FARE (ALL IN) 团费 (全包)	ADULT(TWIN/TRIPLE) 成人 双/三人房	CHILD (EXTRA BED) 小孩含加床	CHILD (NO BED) 小孩不含床	SINGLE SUPP. 单房另加
	<b>RM 3,788</b>	<b>RM 3,588</b>	<b>RM 3,288</b>	<b>+ RM 650</b>
INCLUSIVE 包含	Return ticket+taxes / <b>15kg check-in baggage (1 piece only) + 10kg handcarry</b> / Hotel / Entrance Fees / Meals as mentioned in itinerary / Tour Leader / Local Tour Guide & Driver Tipping 来回机票+税 / <b>15公斤托运行李 (1件) + 10公斤手提</b> / 酒店住宿 / 门票 / 餐食 / 导游及司机小费			
EXCLUSIVE 不含	Travel Insurance 旅游保险			
Meals Flavor 风味	Ginseng Chicken 人参鸡汤 / Mushroom Steamboat 香菇火锅 / Korea BBQ Squid 烧烤鱿鱼 / Chun cheon Fried Chicken 春川烤鸡 / Korean Barbecue 韩式烤肉 / Korean Buffet Style 韩式自助餐..			
Travel Date 日期	<b>DEC 05, 08, 14, 23, 25, 26 (SCH H'DAY) / JAN 10, 21, 24</b>			